



CHAPITRE 53

CHAPTER 53

Loi modifiant la Loi de l'assistance aux mères nécessiteuses
An Act to amend the Needy Mothers Assistance Act

[Sanctionnée le 31 mars 1942]

[Assented to, the 31st of March, 1942]

SA MAJESTÉ, de l'avis et du consentement du Conseil législatif et de l'Assemblée législative de Québec, décrète ce qui suit:

HIS MAJESTY, with the advice and consent of the Legislative Council and of the Legislative Assembly of Quebec, enacts as follows:

S. R.
c. 180,
a. 3, mod.

1. L'article 3 de la Loi de l'assistance aux mères nécessiteuses (Statuts refondus, 1941, chapitre 180) est modifié en remplaçant les paragraphes *a* et *b* par les suivants:

"*a*) Est veuve ou épouse d'un mari absent depuis cinq ans ou totalement invalide;

"*b*) Est sujet britannique depuis au moins quinze ans ou l'était à sa naissance, ou est épouse ou veuve d'un sujet britannique;"

Entrée en
vigueur.

2. La présente loi entrera en vigueur le jour de sa sanction.

1. Section 3 of the Needy Mothers Assistance Act (Revised Statutes, 1941, chapter 180) is amended by replacing paragraphs *a* and *b* thereof by the following:

"*a*. Is a widow or the wife of a husband, absentee for the preceding five years, or totally disabled;

"*b*. Is and for at least the past fifteen years has been a British subject, or was one at her birth, or is the wife or widow of a British subject;"

2. This act shall come into force on the day of its sanction. Coming
into force.